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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna EWA GRABEK 

 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, ja mam krótkie tylko trzy pytania. Na 

jakim etapie Panie Burmistrzu jesteśmy z inwestycja budowy chodnika przy ul. Polesie? Interesuje 

mnie również parking przy Szkole nr 4 i również interesuje mnie, mówiłam na poprzednich sesjach o 

tym Panu, parking przy ul. Mickiewicza, o powiększeniu, poszerzeniu go o ten pas zieleni? Wtedy 

odpowiadał mi Pan, że jakieś działania Pan podjął w tej kwestii. Chciałabym wiedzieć jak sytuacja w tej 

chwili wygląda? I jeszcze na temat odśnieżania może powiem kilka słów. Mieszkańcy zgłaszali do mnie, 

że właśnie na osiedlu Kopernika boczne uliczki były nieodśnieżone. Ja interweniowałam w tej 

sprawie do naszego Pana Naczelnika. Pan Naczelnik stwierdził, że owszem takie sytuacje miały miejsce, 

ale związane jest to z ty, że mieszkańcy na bocznych uliczkach zostawiają samochody i pług nie może 

wjechać, że oni po prostu są skłonni pokazać nawet zdjęcia, bo takowe wykonują. Taką odpowiedź 

uzyskałam, bo niestety, ale jeździłam i te boczne uliczki nie były odśnieżone. Dziękuję bardzo. 

 


